
Dagsorden til bestyrelsesmøde for Brørupskolen 

Dato: Mandag d. 8. april 2024, kl. 16.30-19.00 

Sted: Skolegade 

Mødeleder: Karina Hansen 

Referent: Helle Lauridsen 

 

Pkt. Dagsordenspunkt Ansvarlig Tid. 
 

Start 

 Opstillingsmøde i Aulaen: 
Referat: Der kom to til mødet. Begge to vil gerne stille 
op. 
Der bliver skrevet på aula, så hvis folk har indsigelser, skal 
de kontakte valgbestyrelsen inden 10 dage. 
Efterfølgende er der to mere der har meldt sig. Dejligt. 

  16.30 

1 Nyt fra ledelsen: 
Referat: Vi er i gang med skoleårets planlægning. Efter 
timefordelingensplanen har været diskuteret på sidste 
bestyrelsesmøde, er følgende besluttet: 
Der bliver kun 2 9. klasser til næste år. 
Der skal findes nogle penge forskellige steder, da vi kun får 
tildeling til 20 hold. VI skal bruge 22 hold, for at overholde 
elevtallet i hver enkelt klasse. 
Afdelingen i Lindknud får 4 hold. Det betyder at 0. klasse igen 
bliver en selvstændig klasse. 
Vi diskuterede kort, om det er muligt at lave en 
tildelingsmodel, hvor de økonomiske tildelinger ikke springer 
fra: Enten 0. kroner eller 1 million kr. Fra politisk side er man 
ved at kigge på det, men de er svært at finde en model, som 
ikke synes uretfærdig. 
Som noget nyt skal vi til at lave dialogbaseret underretninger.  
 
Det er et nyt område, som vil kræve ekstra arbejde i starten, 
men på sigt skulle det gerne blive tidsbesparende. I børnene 
og familiernes perspektiv en mere kvalificeret indsats. 
 
 

Helle / Ole  15 min 
 

17.00 

2 Nyt fra elevrådet 
 

Luuk 15 min 
 

17.15 

3 Økonomi / Budgetgennemgang: 
Referat: Det er nu muligt at kigge på vores økonomi. Vi har 
en forbrugsprocent pr. 31.03. på ca. 20 %. Vi passer på vores 
penge. 
Vi ønsker at få ansat en leder mere, da vi er en for lidt. Vi 
håber, at vi kan gøre det pr. 1.8. 

Helle 10 min 
 

17.30 

4 Evaluering af opstillingsmødet. 
Referat: SE øverst.  
 

Alle 15 min 17.40 



5 Dialogmøde med udvalget for skoler og børn 
Kort referat fra mødet. 
Referat: Der var ingen fra bestyrelsen med. Elin fortalte om, 
hvad der var blevet talt om. 
Det blev et punkt, hvor bestyrelsen fik et indblik i, hvordan det 
er at arbejde på det politiske niveau. Tak for det. 
 

Christian 10 min 17.55 

6 2. Tilsyn 
Fase 2+3 og Oasen 
Emner: Trivsel, faglighed, kulturen i faserne. 
Referat: Fase 2 og 3. 
Resultatet af den nationale trivselsundersøgelse kommer først 
i efteråret. Vi har dog en klar indikation af, hvordan eleverne 
trives. Fase 2 trives bedre end eleverne i fase 3.  
Vi har en del børn der er udfordret på deres trivsel. Emner der 
går igen er; Selvværd, hård tone blandt eleverne, kedsomhed 
(Det er kedeligt at gå i skole), angst for fremtiden, corona, krig 
etc. 
I ledelsen og blandt personale er vi hele tiden opmærksom på, 
hvilke tendenser der er i børnegruppen. Vi ”rammer” ikke alle 
børn med vores undervisning.  
Vi ser, at fagligheden ikke er i top, men til gengæld ser vi, at 
lysten til læring, når det gælder problemløsning og 
livsduelighed er meget motiverende. Heldigvis er der mulighed 
for, at de unge mennesker kan komme i praktik, så de kan få 
gjort sig nogle erfaringer med arbejdsmarkedet. 
Kulturen i faserne bliver der arbejdet med. 
I fase 3 har vi oplevet en periode, det sidste halve år, hvor 
kulturen har været præget af ligegyldighed for vores ting, at 
man har overtrådt regler, og at almindelige regler skal 
diskuteres.  
Vi synes, at dette er blevet bedre den sidste måneds tid. 
Der er arbejdet med det. Vi har haft ekstern hjælp til at få 
lavet nogle gode processer. 
HL foreslår at vi på de første møder i det nye skoleår laver en 
brainstorm på, hvad bestyrelsen tænker vi kunne arbejde med, 
for at skabe en samhørighed i forhold til trivsel/kultur. 
Oasen: Har modtaget en masse nye 3. klasser. 
Tager på tur sammen med afdeling Lindknud. 

Helle 25 min 18.05 

7 Principper 
- SFO: Udsættes til efter sommerferien. 
- Trafik (udsendt af Helle d. 13-03-2024). Gensendes i nyt 
format. Godkendt. 

Helle 20 min 18.30 

8 Næste møde: 
- Punkter 
- Dato, Sted: 07-05-2024 i Lindknud 

Karina 5 min 
 

18.50 

9 EVT: 
Referat: Der mangler lys på stien bagved hallen.  
 

 5 min 18.55 



  

 

Vi glæder os til at se jer. 

VH Karina og Helle. 


